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Pan Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie pozwoleń dla ciężkiego sprzętu i zobowiązań firm do remontu zdegradowanej 
ul. Dożynkowej w Ll!c!llini� 
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Uprzejmie zwracam się z ,żapytaniem, ile firm otrzyrna!o pozwolenie do korzystania 
z ul. Dożynkowej ( ograniczonej znakiem zakazu tonażowego), celem przejazdu ciężkim 
sprzętem i również dla realizacji budów, ich zaopatrzenia w okresie]() lat? 

Które z tych firm są zobowiązane urnowq z miastem cło partycypacji w kosztach 
remontu ul. Dożynkowej'! 

Które z nich koszt już poniosły? Podczas wykonania remontu odcinka 
ul. Dożynkowej, od al. Spóklzielczości Pracy do ul. Laurowej i jaki koszt (kwota) poniosła 
gmina Lublin za ten remont? 

Proszę również o podanie realnego obciążenia budżetu gminy obecnie potrzebnym 
remontem przez sporządzenie aktualnego kosztorysu, pozostałej dłuższej części ww. ulicy od 
ul. Laurowej do granic miasta w stronę wsi Rudnik wraz z brakującym chodnikiem od 
ul. Orzechowej. Zgodnie z obowiązującymi cenami. 

Małgorzata Suchanowska 
Radna Rady Miasta Lublin 

Do wiadomości za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miasta: 
I. Rada Dzielnicy Ponikwoda,


